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The products and related information provided by Hercules are for manufacturing use only. Hercules makes no express, 
implied, or other representation, warranty, or guarantee concerning (I) the handling, use, or application of such products, 
whether alone, in combination with other products, or otherwise, (II) the completeness, definitiveness, or adequacy of such 
information for user’s or other purposes, (III) the quality of such products, except that such products are of Hercules’ standard 
quality. Users are advised to make their own tests to determine the safety and suitability of each such product or product 
combination for their own purposes. Read and understand the Material Safety Data Sheet (MSDS) before using this product.  
Hercules does not recommend any use of its products that would violate any patent or other righ 
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Combizell® D-系列 
干混砂浆用的纤维素醚 
 
Combizell® D 系列是专门为改善砂浆的综合性能开发的纤维素醚产品，适用于水泥，石膏基以及灰
钙基的干混砂浆产品中，如水泥/石膏基抹灰砂浆、保温砂浆及水泥基瓷砖胶，灰钙基腻子等。 
 
Combizell® D 具有更好的高温适应性、砂浆体系中的稳定性，可使新鲜砂浆手感更细滑，浆体更均
匀，确保砂浆的可操作性能在长时间内保持一致。另外，Combizell® D 系列产品可以很好地稳定新
鲜砂浆里的含气量。 
 
如果必需， Combizell® D 系列产品可以与其它砂浆添加剂复合使用，使得砂浆具有更优异的操作性
能及和抗下滑性能。 
 
Combizell ®D-系列产品性能 

 
  

Combizell® 规格 D 20M D 40M D 55M D 70M 

化学成分 羟乙基甲基纤维素醚 

粘度 * 20,000mPas 40,000mPas 55,000mPas 70,000mPas 

颗粒 细粉 

堆密度 200 – 500 克/升 

 

* 2% 水溶液; 干重; Brookfield RVT; 20 rpm; 20 °C. 
 
 
Storage储存： 
 
Combizell® D-系列产品不易败坏。建议库存流转时遵循先进先出的原则。储存要求是原包装，环境
要干燥清洁，远离热源。产品易吸水。包装袋是特选的不透水的，但如果储存环境潮湿的话，未拆

封包装内的产品含水率会提高。 
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产品安全： 
 
根据 EEC 有关危险品的条款，, Combizell® D系列产品是无害品。进一步的安全数据请参考, 
Combizell® D系列安全手册。 


